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Protokoll nr 2 2022 

Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2022-03-25 
 

 

 

Närvarande: 

 

 

43 medlemmar deltog i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande: Ordförande Bengt Sjöholm informerade om nödutgångar och 

instruktioner i händelse av brand, hälsade välkommen och 

förklarade mötet öppnat. 

 

Ordföranden informerade om styrelsens beslut att inte inleda 

våra möten med allsång, 

 

 

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning. 

 

 

§ 3 Mötesprotokoll: Ordföranden informerade om att föregående mötesprotokoll 

finns på vår hemsida under fliken ”Om oss”. 

 

 

§ 4 Nya medlemmar: 8 nya medlemmar har registrerats sedan 2021-11-27. 

Maud Brannefalk, Marianne Olsson, Ingrid Liljeblad, Leif 

Frank, Ulla Persson, Ingrid Christensson, Kristina Wikander 

och Kristina Franklin som hälsades välkomna av styrelsen och 

övriga medlemmar. 

Föreningen har idag 656 medlemmar. 

 

 

§ 5 Riksorganisationen: Ordföranden informerade ur PRO Informerar: 

PRO Informerar finns på vår hemsida under fliken ”Om oss”. 

 

Prisundersökningen är nu redovisad och billigast var Halland 

som kom på 1:a plats, dyrast var Västerbotten och Skåne kom 

på 4:e plats. 

 

Namninsamling för högre pensioner kan man finna på 

riksorganisationens hemsida. Alla med registrerad e-post har 

fått information via mejl. 
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§ 6 Distriktet: Ordföranden informerade ur PRO Skånenytt: 

PRO Skånenytt finns på vår hemsida under fliken Om oss. 

 

Seniormässa den 26–28 april på Malmömässan. Rabattkupong 

finns i senaste numret av PRO Pensionären. 

 

 

§ 7 Samorganisationen: Ordföranden rapporterade om senaste information från 

Samorganisationen. 

 

Information om Café Seniorens kommande program. 

 

  

§ 8 PRO Husie: 

 

Ordförande: Bengt Sjöholm Informerade 

• Vårt 60-årsjubileum blir den 15 september på 

Rådhuset i Malmö, planering pågår. 

 

Kassören: Ordförande informerade. 

• Det ekonomiska läget är mycket gott. 

 

 Programkommittén: Gertrud Jonsson informerade 

• Vinresan till Nordic Sea Winery i Simrishamn behöver 

fler deltagare. 

• Resan till Köpenhamn med Christiania och tur på 

kanalerna behöver fler deltagare. 

• Spåren av gamla Malmö, stadsvandring med Petra 

Eninge har platser kvar. 

• Tur med flotten har platser kvar. 

• Musikalen Midt om natten kräver anmälan snarast. 

 

 Boulekommittén: Ylva Jacobsson informerade. 

• Idag var vi 29 som spelade. 

• Inomhusserien snart slut, 7 lag från Husie till slutspel 

 

 Centrala pensionärsrådet: Birgitta Hultgren  

• Kort sammanfattning av mötet den 10 februari. 

• Satsningar på äldreomsorgen och dess personal. 

• Förstärkning av anhörigstödet. 

  

Nästa möte: 

• Nästa medlemsmöte den 29 april. 

 

 

 

 

Hemsidan: Vår hemsida nås på www.pro.se/husie och där 

finns mer information om vår förening. 

 

 



3 

 

§ 9 Övriga frågor: Ordföranden går på distriktets årsmöte den 7 april. 

 

 

§ 10 Avslutning: Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat. 

 

Kaffe och kakor serverades tillsammans med dragning på 

lotteriet.  Därefter informerade Juni Karlsson från Malmö 

kvinnojour om arbetet med våld i nära relationer. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Ronnie Olsson 

Justeras 

 

 

 

 

 

 

Bengt Sjöholm 

 


